
31 augustus 2019 

Geachte Hr. de Jong, 

Op de valreep dien ik nogmaals mijn zienswijze in waar ik nog steeds achter sta maar waar ik enige 

wijzigingen/ verbeteringen aan toe wil voegen. 

Door  reacties van medebewoners is dit tot stand gekomen en ik denk dat er zodoende een breder 

draagvlak voor het plan ontstaat. 

Op 5 september zal het besproken worden in de vergadering met de bewoners van Loenersloot,  en 

ook zullen er plannen van andere bewoners besproken worden. 

Het is dus mogelijk dat er nog meer aanpassingen na 5 september volgen of dat  een ander plan de 

voorkeur van de bewoners heeft maar ik wil in ieder geval dat mijn zienswijze voor de  officieële 

sluitingsdatum van 1 september  bij de Provincie ingeleverd is. 

De volgende verbeterpunten wil ik onder uw aandacht brengen: 

1 U zult toch echt met Rijkswaterstaat om de tafel moeten zodat ook zij de op-, en afritten van de A2 

aanpassen waardoor het verkeer beter door kan stromen. 

2 Op verzoek van verscheidende bewoners het ritsgedeelte richting Hilversum niet geheel tot de 

brug over de Angstel door trekken maar bijvoorbeeld tot aan de arken langs het Angstelpad 

waardoor ook deze bewoners minder overlast zullen ondervinden. 

3 Het instellen van een 60 Km zone (liefst met trajectcontrole)vanaf de A2 tot voorbij Vreeland in 

beide richtingen waardoor een rustiger verkeersbeeld zal ontstaan, het  ritsen en invoegen beter zal 

verlopen en het de luchtkwaliteit ten goede zal komen. 

4 Gezien het bovenstaande is het van belang dat de luchtkwaliteit en fijnstof voor  en na het  

realiseren van de knelpuntverbetering gemeten wordt door een onafhankelijk buro. 

5 Om het verkeer vlot in de avondspits over het Amsterdam-Rijnkanaal richting Hilversum af te 

voeren zal bij de afslag naar Loenen (N402) toch een rotonde of een kruising met bypasses gemaakt 

moeten worden waardoor het verkeer sneller door kan stromen. 

6 Ik had in mijn zienswijze voorgesteld om richting A2 direct na het Amsterdam-Rijnkanaal                   

2 rijstroken te maken maar het is denk ik beter om de auto’s tot na de brug over de Angstel over 1 

rijstrook  achter elkaar te laten rijden. Het invoegende verkeer vanuit Loenersloot kan hierdoor 

ongehindert op deandere rijstrook op de snelheid van 60 Km komen en deze rijstrook kan  als 

rechterrijstrook tot aan de A2 doorlopen.  

7 Doordat er geen “wringend verkeer” op de hoofdrijbaan plaats zal vinden zal er geluidsarm asfalt 

toegepast kunnen worden. 

8 Ik weet dat er al een fietstunnel onder de N201 aanwezig is maar toch zou het de Provincie sieren 

als bij realisatie van de nieuwe tunnel ook een gescheiden fietspad op ongelijk nivo wordt  

aangelegd, waardoor (bijv. voor schoolgaande kinderen) een veel veiliger fietsverbinding zal 

ontstaan. 

9 Het sluipverkeer dat  van en naar Abcoude over de Rijksstraatweg  en via Breukelen over de 

Westkanaaldijk rijdt  zal (door het vervallen van verkeerslichten bij de N201) ontmoedigd moeten 



worden. Hier is echter de medewerking /samenwerking van de gemeente Stichtse Vecht en de 

gemeente De Ronde Venen voor nodig. Wellicht kunt u hier een bemiddelende rol in spelen. 

Tenslotte wil ik graag gebruik maken van de mogelijkheid het geheel persoonlijk met u door te 

spreken 

Met vriendelijke groeten, A.F. Prins, Binnenweg 45 3634 AE Loenersloot.  

 


